
Verslag Algemene Leden Vergadering Dorpsraad Eethen  d.d. 24-11-2014 
 
Aanwezig: de bestuursleden Joseph Pullens (voorzitter), Henk Branderhorst (secretaris), Ysbrand 
Spoor (penningmeester), Wim Gouda, Co van Soest en Marja van t’Hof. 
 
Verder aanwezig:  61 leden. 
 
Opening. 
De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom ondanks het vroege tijdstip van 19.00 uur, maar de 
reden daarvoor is dat hierna door de gemeente voorlichting gegeven gaat worden over de 
veranderingen in de (jeugd)zorg. 
Ook heet de voorzitter 2 raadsleden welkom: Dhr. Bert Bouman en Dhr. Kees de Waal. 
 
Vaststelling verslag vorige ALV 29-10-2014. 
Er zijn geen op en/of aanmerkingen en het verslag wordt met algemene stemmen vastgesteld. 
 
Financieel verslag.  
Het financiële verslag gaat over het boekjaar 2013. 
De toelichting wordt gegeven door de voorzitter en hij deelt mede dat we een gunstig positief saldo 
hebben. Een groot bedrag is uitgegeven aan het cadeau voor de opening van de nieuwe brede school 
n.l. € 5.000,= voor de aanschaf van een flexibel en mobiel podium. De directeur was daar bijzonder 
blij mee en het komt weer ten goede aan onze kinderen. Wij kunnen dit doen omdat wij inkomsten 
verdienen aan het onderhoud van het oorlogsmonument. Tevens is er nog een aanschaf gedaan van 
een extra AED apparaat (kosten c.a.   € 2.000,=) voor plaatsing nabij de sportzaal en GDC .  
GDC betaalt hiervan € 750,= en de Dorpsraad de rest. 
Op dit moment hebben we nog een batig saldo van ongeveer € 5.500,=. 
 
Kascontrole. 
Er is kascontrole uitgevoerd door de leden van de kascontrolecommissie Wim Chaigneau en Cees 
Treffers. 
De commissie heeft geen onrechtmatigheden geconstateerd en er kan derhalve decharge worden 
verleend over het gevoerde financiële beleid 2013 (zie ook schriftelijke verklaring). 
De voorzitter vraagt de ALV of akkoord kan worden gegaan met een verandering van het tijdstip van 
de ALV. Deze vindt nu telkens plaats in okt/nov. Maar dit is op bijna het einde van het boekjaar en 
lopen we steeds bijna een vol jaar achter de werkelijke cijfers. Daarom zou het beter zijn als deze in 
jan/feb van elk jaar gehouden wordt, want dan zijn de cijfers veel actueler. De ALV gaat hiermee 
akkoord. Dus de volgende ALV zal gehouden worden in jan/feb. 2016 en zal gaan over de 
kalenderjaren 2014 en 2015. 
Er wordt aan het lid Wim Chaigneau gevraagd om nog een jaar te willen aanblijven, daar zich 
niemand anders hiervoor beschikbaar stelt. Hij en de ALV gaan hiermee akkoord. 
 
Contributie. 
Er wordt door het bestuur voorgesteld om de contributie van € 2,= te handhaven. De ALV stemt 
hiermee in. 
Het actuele aantal leden van de Dorpsraad  bedraagt momenteel 335. 
 
Benoeming bestuurslid. 
Volgens het rooster is conform het huishoudelijk reglement dit jaar aftredend en herkiesbaar Co van 
Soest. De vergadering gaat unaniem akkoord met zijn herbenoeming. Er is nog steeds een vacature in 
het bestuur die wij het liefst ingevuld willen zien door een jonger persoon. 
 
 



Activiteiten. 
De nieuwe brede school is een fantastische aanwinst geworden voor ons dorp, uitgevoerd in de 
tweede fase van het IDOP (Integraal Dorps Ontwikkel Plan). De officiële afronding van alle 74 IDOP’s 
in de provincie Noord Brabant vindt deze week plaats met een Spin-off-event in Molenschot. 
1.  de Hoek 
Het plan om in de Hoek het trottoir door te trekken tot aan de Raadhuisstraat blijft een belangrijk 
item op onze activiteitenlijst. Wij hebben er begrip voor dat de gemeente Aalburg hiervoor eerst de 
benodigde gelden vrij moet maken. 
2.  Bestaande seniorenwoningen. 
Er zijn vergevorderde plannen van Meander om de bestaande seniorenwoningen aan de 
Kastanjestraat ( 9 st.) op te knappen en te gaan verkopen aan starters. Dit idee is afkomstig uit de 
koker van onze Dorpsraad, omdat wij het belangrijk vinden ook jongeren in ons dorp de gelegenheid 
te geven een woning te kopen. Ze worden aan de buitenkant opgeknapt en voorzien van 
dakkapellen. Er zal eerst 1 modelwoning worden gemaakt, zodat toekomstige kopers kunnen zien 
hoe het er uit gaat zien.. 
De overige seniorenwoningen aan de Nieuwe Steeg en aan de kop van het Hoofdveld worden alle 
gesloopt en de vrijgekomen grond zal in kavels worden verkocht. 
3.  Oude school. 
Deze zal blijven staan. Er wordt door Meander met verschillende partijen gezocht naar de invulling 
van het gebouw, waarbij door onze Dorpsraad sterk wordt ingezet op een te realiseren zorgpunt. Te 
denken valt hierbij aan een wijkzuster, huisarts, fysiotherapie, tandarts, etc. Mogelijk met aanvulling 
door andere bedrijvigheid. Er hebben zich al diverse geïnteresseerden gemeld. Wel zal een 
bestemmingsplanaanpassing moeten plaatsvinden. 
4.  Oude gymzaal. 
Deze zal worden afgebroken. 
Hiervoor in de plaats zullen, zoals tot op heden bekend is, te zijner tijd woningen gebouwd gaan 
worden. Welk type woningen dit gaan worden is nog niet bekend. Gekeken zal worden aan welke 
woningen op dat moment behoefte is. 
5.  Fietspad naar Drongelen. 
Het opknappen van het fietspad en het aanbrengen van verlichting staat al enige tijd nummer 1 op 
onze activiteitenlijst. Door de gemeente is een aanvraag om subsidie ingediend bij de provincie. 
E.e.a. zal in het komend voorjaar gerealiseerd moeten gaan worden. Indien geen subsidie wordt 
verkregen zal  alleen het wegdek van het fietspad worden opgeknapt. Wij zijn van oordeel dat ook 
verlichting aangebracht moet worden, mede i.v.m. de veiligheid van ook de schoolgaande jeugd. 
Reparatie aan het wegdek bij het kruispunt nabij de oude school(Nieuwe Steeg- Hoek en 
Raadhuisstraat) zal dan tegelijkertijd uitgevoerd worden.  
6.  Zwerfvuil. 
Zoals elk jaar gaan we in samenwerking met de gemeente en groep 7/8 van de Willem Alexander 
School in het voorjaar het zwerfvuil weer opruimen. 
7.  Hondenpoep. 
Het stokpaardje van de voorzitter. Dit onderwerp zal elk jaar weer onder de aandacht gebracht 
worden omdat het nog steeds beter kan. Een oproep: maak er de weigerachtige hondeneigenaren 
steeds attent op om dit op te ruimen. Er zijn voldoende bakken in ons dorp geplaatst. Het is gewoon 
een kwestie van fatsoen. 
8.  AED apparaat. 
De Dorpsraad heeft, zoals hiervoor al vermeld, in samenwerking met GDC een extra AED apparaat 
aangeschaft, dat zal worden geplaatst nabij de sportzaal en GDC. De Dorpsraad heeft bereikt dat het 
jaarlijks onderhoud door de gemeente zal worden bekostigd.  
9.  Trafo/Verdeel huisje van KPN op de N283 
Dit huisje is ernstig ontsierd door allerlei teksten/graffiti die hierop zijn aangebracht. Er is aan de KPN 
gevraagd om het huisje te reinigen en beter toonbaar te maken. 
 



10.  Onderhoud Monument. 
Het monument en directe omgeving wordt door een groep van 9 vrijwilligers onderhouden Het ziet 
er het hele jaar door dan ook zeer verzorgd uit. Dit is tevens de grootste inkomstenbron van de 
Dorpsraad. Met deze gelden kunnen wij weer investeren in de leefbaarheid van ons dorp. 
11. Website Dorpsraad Eethen. 
Voor diegene die het nog niet weet. De website is nu ongeveer een jaar in gebruik en er staat allerlei 
informatie op over ons dorp en nieuws vanuit de Dorpsraad.  www.dorpsraad-eethen.nl 
Rondvraag. 
Mevr. Blom vraagt of de bomen aan de oostzijde van het Hoofdveld gekapt kunnen worden. Er wordt 
veel overlast van ondervonden (gevaarlijke stekels, veel blad/bonen) en ook van de boomwortels die 
het trottoir omhoog drukken. Mensen vallen daarover met alle vervelende gevolgen van dien. 
*Wij (de dorpsraad) zullen dit bij de gemeente aankaarten maar of ze gekapt gaan worden is nogal 
rigoureus. Inwoners kunnen ook zelf via het Meldpunt van de gemeente aangifte doen van obstakels. 
Henk van der Kolk mist op de agenda dat er een nieuw lid gekozen moet worden voor de 
kascontrolecommissie.   
*Zie de voorgaande tekst onder Kascontrole.  
Ook heeft Henk nog een andere opmerking. De wegbermen langs de Oude Weidesteeg zijn 
behoorlijk verzakt en dat is niet goed voor de verkeersveiligheid. Het scheelt wel 10 cm. tussen 
wegdek en berm. 
*Wij gaan hier bij de gemeente melding van maken. 
Bas Lankhaar zegt dat bij de aanleg van het nieuwe gedeelte N283 in het dorp destijds door de 
provincie is toegezegd dat het beeld zou moeten zijn alsof je een park binnen komt rijden. 
Daarvan is z.i. weinig over; het onderhoud van het groen laat te wensen over. Kortom: het ziet er niet 
uit. 
*Wij zullen dit via de gemeente bij de provincie aankaarten of hierin verbetering aangebracht kan 
worden. 
Tonny Bouman zegt dat er een mooi bruggetje is aangelegd aan de Hoek om een oversteek te 
kunnen maken naar de Bollenhoef v.v. maar aan de zijde van de Bollenhoef is het een wildernis en 
ontbreekt er een pad. Dat zal toch niet de bedoeling zijn denkt hij (en meerderen). 
*Wij gaan uitzoeken wat hieraan gedaan kan worden. Het is nu n.l. nog een (verwilderd) bouwterrein. 
Cees Treffers heeft dit al eens meer gevraagd. Er is in de Wilgenstraat een probleem met parkeren. 
Er zijn onvoldoende parkeerplaatsen (niet overdag). Kunnen aan de kop van de Wilgenstraat op het 
tegenover liggende veldje aan het Hoofdveld extra parkeervakken gemaakt worden? Dit zou het 
probleem oplossen. Het probleem is er ’s avonds wanneer iedereen thuis is. 
*Wij zullen dit aan de gemeente voorleggen. 
Govert Schouten vraagt of de sloot aan de Nieuwe Steeg tegenover de nieuwe school dicht gemaakt 
kan worden voor de veiligheid van de kinderen. 
*Wij zien niet dat het direct gevaar oplevert. Ook in het verleden heeft dit geen problemen 
opgeleverd. De kinderen blijven allemaal goed op het trottoir( aan de schoolzijde). Maar we zullen het 
volgen.  
Marcel Boeser merkt op dat de hoek/bocht vanaf de rotonde naar de Korten Bruggert wel erg klein 
is. Kan deze vergroot worden? 
*Wij denken dat de provincie destijds de mogelijkheden hier goed heeft bekeken en berekend en dat 
het aan de voorwaarden voldoet. Maar ook dit zullen we volgen. 
 
Sluiting. 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun inbreng en zal samen met het gehele bestuur 
proberen het leefgenot in Eethen hoog te houden. 
 
November 2014. 
Dorpsraad Eethen 
Henk Branderhorst (secretaris) 

http://www.dorpsraad-eethen.nl/

